
Zápisnica č. 11/23 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 5. decembra 2023 v Bratislave  

  

Prítomní:  Ján Kováčik – prezident SFZ 

Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ  

Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu 

Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK 

 Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK 

 Petr Kašpar – zástupca ÚLK 

Tibor Végh - zástupca ÚLK 

Juraj Jánošík – viceprezident pre amatérsky futbal, predseda BFZ 

Peter Kováč –zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ 

Stanislav Neuschl – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ  

       Tomáš Medveď – zástupca hráčov 

Ladislav Jurkemik – zástupca trénerov 
    

Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky 
 
Mária Berdisová - zástupca pre marketing a strategické plánovanie 
 
Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov 

 
Ospravedlnený:  nikto 

 
Prizvaní:   Peter Palenčík – generálny sekretár SFZ 

Pavol Adamčiak –  kontrolór SFZ 

Roman Pivarník – riaditeľ Technického úseku SFZ 

    Jaroslav Rybánsky - poradca prezidenta pre Legislatívno-právne otázky 

 Lukáš Pitek – vedúci Legislatívno-právneho oddelenia SFZ 

Program:  

1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu  
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Vyhodnotenie kvalifikačného turnaja UEFA Elite round SR U19 
4. Informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na rekonštrukciu a výstavbu 

futbalovej infraštruktúry 
5. Informácia o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 v roku 2025 cez 

SFZ Event, s.r.o.  



6. Schvaľovanie návrhu na zvolanie Konferencie SFZ 
7. Schvaľovanie návrhu Strategického plánu SFZ na roky 2023-2027 
8. Schvaľovanie návrhu na zloženie pracovnej skupiny pre novelizáciu Stanov SFZ 
9. Prerokovanie návrhu na zmenu a doplnenie Smernice SFZ o futbalových agentoch 
10. Informácia zo zasadnutia komisie UEFA (Players' Status, Transfer and Agents and 

Match Agents Committee) 
11. Informácia zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu športu 
12. Informácia o aktuálnom vývoji a cieľoch klubového licenčného systému 

v podmienkach SFZ 
13. Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie mesiaca 

november 2023  
14. Schvaľovanie návrhov na udelenie odznakov SFZ                                        
15. Diskusia  

 

K bodu 1: Schvaľovanie návrhu programu 

Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku predstavil návrh na 
programu a dal o ňom hlasovať. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu uznesení vykonal Generálny sekretár SFZ p. Peter Palenčík. 

Uznesenie č. 127/22 VV SFZ: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Smernice o infraštruktúre štadiónov so 
zapracovanými pripomienkami od Prezídia ÚLK. 

2) VV SFZ ukladá povinnosť klubom Fortuna ligy, ktoré svoje domáce súťažné zápasy 
nehrajú na prírodnej alebo hybridnej hracej ploche, aby v termíne do 31. decembra 2023 
mali uzavreté s dodávateľmi zmluvy o vyhotovení diela. 

 
Úloha trvá: 
Ide o úlohu s dlhodobým termínom. 
 
Uznesenie č. 141/23 VV SFZ: 



1) VV SFZ berie na vedomie informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na 
rekonštrukciu a výstavbu futbalovej infraštruktúry. 

2) VV SFZ ukladá prezidentovi SFZ uzatvoriť darovaciu zmluvu na pozemky, na ktorých 
je Dom futbalu postavený tak, aby bol vlastníkom pozemkov pod budovou v zmysle 
zmluvy o spolupráci SFZ. 

3) VV SFZ ukladá prezidentovi SFZ zabezpečiť vypracovanie nového geometrického 
plánu Domu futbalu a dať ho zapísať do katastra nehnuteľností. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 
Úloha splnená: 
 
Prezident SFZ ako konateľ uzatvoril darovaciu zmluvu na pozemky, na ktorých je Dom futbalu 
a zabezpečil vypracovanie nového geometrického plánu Domu futbalu. 
 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené. 
 

K bodu 3: Vyhodnotenie kvalifikačného turnaja UEFA Elite round SR U19 

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Na zasadnutí prezentoval správu reprezentačného 
trénera SR U19 p. Alberta Rusnáka, ktorou vyhodnotil účinkovanie svojho tímu v kvalifikácii. 

Citácia zo správy trénera SR U19: 

Samotné zápasy nám ukázali v našej krátkej príprave to, čo sa potvrdilo aj v kvalifikačnom 
turnaji. Hráči v tomto roku 2023, kde sa pripravujeme na kvalifikáciu ( z pohľadu taktiky, 
systémových vecí, princípov) a skladáte mužstvo (na jednotlivé hráčske funkcie z pohľadu 
pripravenosti, výkonnosti, mentálnej sily) na kvalifikačný turnaj, ktorý je ich vrcholom a kde 
by sa mala ukázať naša spoločná práca bola dosť podcenená a nevenovala sa jej dostatočná 
pozornosť. Pri komunikácii s trénermi Fodrek a Žambom bolo z ich strany upozorňované na 
nedostatočnú medzinárodnú zápasovú konfrontáciu. V tomto roku odohrali pod ich vedením 
len jeden dvojzápas s Českom (jeden remizovali 1:1 a druhý prehrali 2:3). Na tomto zraze 
chýbalo niekoľko hráčov – Michal SVOBODA z Bologne, Matúš HOLÍČEK z anglického 
Crewe , Milan REHUŠ z Hoffenhaimu, Jakub VINARČÍK z Juventusu a Luboš PRAŽENKA 
z Trenčína (všetko hráči užšieho kádra).  

Mužstvo sme ako tréneri prebrali v septembri, kde sme sa stretli so silným Chorvátskom. 
Hráčov sme sledovali počas ich prípravy v klube, keďže informácií o ich výkonnosti na 
medzinárodnej úrovni boli minimálne. Prvú nomináciu sme konzultovali s trénermi Fodrek a 
Žambom. Na tomto zraze sme privítali 20 hráčov a urobili sme 6 zmien od posledného zrazu. 
Veľkou stratou pre toto mužstvo bolo roztrhnutie krížneho väzu Davida PETRÍKA z 
Michaloviec , ktorého si reprezentační tréneri veľmi chválili (zranil sa v dvojzápase s Českom). 
V tomto dvojzápase náš prvý zápas dopadol veľmi dobre, keď sme Chorvátov porazili 3:1 a náš 
výkon potešil. Ale o dva dni prišiel opačný výsledok a prehra 1:3. V každom z týchto zápasov 
sme mali dobré a slabé úseky hry. Zápasy sme si zanalyzovali a ukázali nám nedostatky v 
bránení štandardných situácií, v komunikácií a kaučingu a v neposlednom rade v 
konzistentnosti výkonov niektorých hráčov. V nasledujúcom zraze, ktorý bol zároveň aj 
generálkou na kvalifikáciu sme chceli namodelovať trojzápasové zaťaženie pre hráčov. V 



kluboch odohrali cez víkend majstrovské zápasy, v stredu sme naplánovali prvý zápas so 
Švédskom a v sobotu odvetu. Hráči prišli na zraz mali dva dni na regeneráciu a išli sme do 
zápasu. Od začiatku zápasu sme boli organizovanyí v defenzíve a veľmi nebezpečnyí v ofenzíve. 
Polčas skončil 2-0 v náš prospech a v druhom polčase sme za 15 minút pridali ešte ďalšie dva 
góly. Plány nám narušil incident pre ktorý sa zrušil náš odvetný zápas so Švédskom. Niektoryí 
hráči, ktorých sme chceli vidieť na tomto zraze a preveriť si ich výkonnosť tým pádom ostala 
nepreverená. Odchádzali sme na zraz na jednej strane s dobrým pocitom po týchto výsledkoch 
ale s veľkým otáznikom.  

Pred zrazom na kvalifikačný turnaj sme riešili niekoľko vecí a jednou z nich bolo, ako najlepšie 
pripraviť hráčov na prvý zápas s Kosovom, keďže hráči hrali svoje zápasy ešte v nedeľu aj keď 
zraz bol naplánovaný už na piatok. Z toho dôvodu sme zraz skrátili a zišli sme sa až v sobotu v 
Šamoríne. Druhou boli zranenia hráčov. Veľkou ranou pre nás bolo zranenie HOLÍČKA z 
anglického Crewe, HRANICU zo Žiliny a WEBRA z pražskej Sparty.  

Na zraze sme privítali 8 hráčov a 1 brankára, ktoryí išli do tréningu. Na druhý deň nás už v 
tréningu bolo 12 hráčov a jeden brankár, absolvovali sme taktický tréning, aj keď len z 
polovicou hráčov. 
V priebehu poobedia a večera sa k nám pridali hráči , ktorí odohrali v ten deň svoje ligové 
zápasy. V pondelok doobeda sme odleteli na Maltu, kde nás čakal Michal Svoboda z Bologne 
a konečne na Malte sme boli cele mužstvo prvýkrát pokope. Do ľahkého tréningu po lete sa 
zapojilo 15 hráčov, 2 brankári a 3 hráči mali len pozápasový výklus keďže deň predtým hrali. 
V utorok deň pred zápasom s Kosovom sme mali prvýkrát komplet mužstvo pokope. 
Absolvovali sme predzápasový tréning, na ktorom si zlomil ruku brankár VINARČÍK z 
Juventusu, z tréningovej rozcvičky musel medical staff stiahnuť pre silne bolesti chrbta 
BRANDISA z Trenčína a nedotrénoval ani BORDÁČ z Petržalky pre problémy s lýtkom. 
Starosti vyše hlavy. Všetci traja menovaní hráči boli pre zápas s Kosovom nepoužiteľní!  

Celkový sumár – PETRÍK vypadol pre roztrhnuté väzy, HOLÍČEK pre problémy s 
trieslami, HRANICA pre silný výron členka, WEBER silný výron členka, VINARČÍK 
zlomil ruku, BRANDIS bolesti chrbta. Na druhej strane nás prišiel posilniť Nino Marcelli – 
bohužiaľ odohral len prvý zápas a pre zranenie nemohol nastúpiť v ďalších zápasoch. Pre nás 
sa naskytá otázka „prečo nedokážu mládežnícke výbery v kľúčových momentoch uspieť“? 
 

20-ka výborný prvý polčas s Kolumbiou a akonáhle inkasuje ( za 5 minút 3 góly) sa nezvládne 
zápas, to isté sa stalo teraz s Ukrajinou na kvalifikačnom turnaji – máme gólovú tutovku v 
zápase nedáme a keď inkasujeme gól (zo štandardnej situácie) tak zápas nezvládneme, 19-ka v 
tomto roku v poslednom zápase o postup na ME v zápase s Estónskom by postúpila keby 
vyhrala o 3 góly! Vyhrávali 2-0 a v závere dostali gól z brejku a nepostúpili. 21-ka v dvojzápase 
s Ukrajinou po výbornom domácom zápase a dobrom prvom polčase v odvete inkasuje prvý 
gól a hneď do 5 minút inkasuje druhý gól a nepostúpi a tak by sme mohli pokračovať ďalej. 
Bolo tu predo mnou veľa trénerov, či už bývalých futbalových reprezentantov alebo skúsených 
mládežníckych trénerov a výsledok je niekoľko desiatok rokov ten istý. Pokiaľ 
neusporadúvame ME, tak sa tam nedokážeme prebojovať (česť výnimkám U21 za trénera 
Hapala). Naši susedia Česi, s ktorými sme dlho spoločne nažívali sa už niekoľko krát (U19 - 
9x) od osamostatnenia prebojovali na záverečný šampionát. Niekde robíme chybu a pokiaľ ju 
nezadefinujeme bude sa len história opakovať. Zaujímajme sa viac o mládežnícke reprezentácie, 
diskutujme o ich kľúčových veciach v jednotlivých kategóriách, ktoré ich ovplyvňujú a 
nezatvorme len ďalšiu stranu popísanej knihy.  



Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie vyhodnotenie kvalifikačného turnaja UEFA Elite round SR 
U19. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
 
K bodu 4: Informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na rekonštrukciu a 
výstavbu futbalovej infraštruktúry 
 
Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá informovala o aktuálnom stave projektov zameraných na rekonštrukciu a výstavbu 
futbalovej infraštruktúry nasledovne: 
 
V rámci projektu EURÁ z EURA bol finančný príspevok k 31.10.2023 neuhradený 18 
partnerom, a momentálne zostáva na uhradenie suma 199.074,00 eur.  
 
V  projekte výmeny umelých trávnikov z prostriedkov investičného programu UEFA HatTrick 
V. boli na základe záverov posledného VV SFZ kontaktovaní jednotliví partneri s oslovením 
ohľadom uzatvorenia dodatku k zmluve o spolupráci ohľadne možnosti bezodplatného 
využívania ihriska pre potreby SFZ a jej členov. Na ich spätnú väzbu a vyjadrenia čakáme. 
 
V rámci ďalších významných skutočností, ktoré sa týkajú nehnuteľností vo vlastníctve SFZ boli 
členovia VV SFZ informovaní o stave predaja budov vo vlastníctve SFZ a preložení na 
schválenie návrh darovacej zmluvy na pozemky vo vlastníctve SsFZ, ktoré sa nachádzajú pod 
Domom futbalu.  
 
Vychádzajúc zo záverov schválených na februárovej Konferencii SFZ došlo do tohto času 
k predaji nasledovných nehnuteľností vo vlastníctve SFZ (uvádzame miesto a predajnú cenu): 
 

- Administratívna budova s pozemkom v Čadci – 175.000,- eur 
- Administratívna budova s pozemkom v Humennom – 420.000,- eur 
- Administratívna budova s pozemkom v Trebišove – 320.000,- eur. 

 
Vo vlastníctve SFZ sa v súčasnosti nachádza NTC Senec, NTC Poprad, administratívna budova 
v Michalovciach, administratívna budova v Prievidzi a Dom futbalu v Banskej Bystrici. Vo 
vzťahu k minuloročnej kolaudácii Domu futbalu a vyúčtovaniu finančných prostriedkov na 
tento účel FIFA je ešte nevyhnutné dotiahnuť administratívne kroky smerujúce k usporiadaniu 
vlastníckych vzťahov a zápisu do katastra nehnuteľností tak, ako to vyplýva z uzatvorenej 
dohody o spolupráci medzi SFZ a SsFZ. V tejto veci je nevyhnutné: 
 



1. Uzatvoriť darovaciu zmluvu na pozemky, na ktorých je Dom futbalu postavený tak, aby 
bol vlastníkom pozemkov pod budovou v zmysle zmluvy o spolupráci SFZ. 

2. Zabezpečiť vypracovanie nového geometrického plánu Domu futbalu a dať ho zapísať 
do katastra nehnuteľností. 
 

Aj keď audit FIFA tohto roku nemal k vyúčtovaniu výdavkov na Dom futbalu žiadne námietky, 
SFZ je povinný dotiahnuť tieto záležitosti vyplývajúce zo zmluvy o spolupráci a  uzatvoriť 
projekt ako celok, čo bude preukázané aj auditu FIFA začiatkom budúceho roka.  
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na 
rekonštrukciu a výstavbu futbalovej infraštruktúry. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 5: Informácia o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 v roku 2025 
cez SFZ Event, s.r.o.  

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá informovala o aktuálnom vývoji v rámci prípravy ME U21: 

V súlade so závermi novembrového zasadnutia bolo predložené na rokovanie VV SFZ výhľad 
čerpania výdavkov na činnosť SFZE do konca roka 2023 a predbežný rozpočet šampionátu, 
ktorý bude predložený aj ako podklad k žiadosti o financovanie významného podujatia na 
decembrové zasadnutie Fondu na podporu športu. 
 
Predložené dokumenty vychádzajú z počiatočného stavu financovania činnosti SFZ 
z finančných prostriedkov „tzv. initial payment“ poskytnutých od UEFA vo výške 500 tis. eur 
a 100 tis. USD poskytnutých na úhradu počiatočných nákladov SFZE z programu FIFA 
FORWARD.  
 
Odhad čerpania výdavkov do konca roka predikuje nevyhnutnosť dofinancovania z rozpočtu 
SFZ vo výške 500 tis. eur. S cieľom dosiahnuť vyrovnaný a plynulý cash flow, správnosť 
a transparentnosť používania jednotlivých zdrojov financovania na úhradu oprávnených 
výdavkov v projekte, do konca roka 2023 je indikovaná potreba zdrojového zabezpečenia na 
úrovni 200 tis. eur a začiatkom roka 2024 v objeme 300 tis. eur na vykrytie časového nesúladu 
a potreby úhrady vznikajúcich nákladov pred získaním finančných prostriedkov na organizáciu 
podujatia z Fondu na podporu športu a iných zdrojov. 
 
Vyúčtovanie oprávnených výdavkov z prvej tranže prostriedkov bude zo strany SFZE 
predložené UEFA do 15. januára 2024 s tým, že nárok na ďalšiu tranžu finančných prostriedkov 
vznikne v súlade s nastaveným systémom úhrad až v decembri 2024.  



 
Preto bolo navrhnuté schváliť poskytnutie finančných prostriedkov na úhradu nákladov SFZE 
vzniknutých v súvislosti s organizáciu ME U21 v roku 2025, ktoré nie sú pokryté z príspevku  
 
UEFA ani z iných zdrojov, a to vo výške 500 tis. eur najneskôr do 31.marca 2024.  
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom vývoji v rámci procesov 
prípravy ME U21 v roku 2025 cez SFZ Event, s.r.o. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh na poskytnutie príspevku na organizáciou ME U21 
v roku 2025 vo výške 500 tisíc EUR. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 6: Schvaľovanie návrhu na zvolanie Konferencie SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre Legislatívno-právne 
otázky p. Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý členom VV SFZ odprezentoval základné legislatívne 
ustanovenia SFZ pre zvolanie Konferencie SFZ. 

V zmysle čl. 45 ods. 1 Stanov SFZ zostaví generálny sekretár program na základe návrhov 
výkonného výboru, riadnych členov a ďalších oprávnených subjektov podľa stanov. Podľa čl. 
45 ods. 2 stanov SFZ môže byť program konferencie na začiatku konferencie na návrh 
prezidenta, delegáta alebo kontrolóra doplnený alebo pozmenený. Podľa čl. 51 ods. 2 písm. i.) 
Stanov SFZ výkonný výbor pripravuje a zvoláva zasadnutia konferencie. 

Podľa čl. 4 ods. 3 a čl. 5 ods. 3 rokovacieho poriadku SFZ výkonný výbor odporučí konferencii 
šiestich členov mandátovej komisie a šiestich členov návrhovej komisie navrhnutých členmi 
VV SFZ a generálnym sekretárom pred konaním konferencie najneskôr na svojom zasadnutí, 
na ktorom rozhodne o zvolaní konferencie. Jeden člen mandátovej komisie a jeden člen 
návrhovej komisie sú zástupcami profesionálneho futbalu, štyria členovia mandátovej komisie 
a štyria členovia návrhovej komisie sú zástupcami amatérskeho futbalu (jeden do každej 
komisie za každý regionálny zväz) a jeden zástupca mandátovej komisie a jeden zástupca 
návrhovej komisie sú pracovníkmi aparátu SFZ, ktorých navrhne generálny sekretár. 
 
Na základe uvedeného bol deň konania Konferencie SFZ navrhnutý na 1. marca 2024 do 
Popradu. Návrhy na členov mandátovej komisie, členov návrhovej komisie a overovateľov 
zápisnice je potrebné zaslať v termíne do do 31. januára 2024. 
 



Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ zvoláva Konferenciu SFZ na 1. marca 2024 do Popradu.K 
2) VV SFZ ukladá GS SFZ, prezidentovi ÚLK a predsedom RFZ nahlásiť v termíne 

do 31. januára mená členov návrhovej a mandátovej komisie.marca 2024 do Popradu 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 7: Schvaľovanie návrhu Strategického plánu SFZ na roky 2023-2027 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ informoval, že v zmysle čl. 51 ods. 2 písm. b) Stanov SFZ výkonný výbor 
schvaľuje návrh strategického plánu na príslušné obdobie, pričom následne tento predkladá na 
schválenie konferencii. 

Dokument, ktorý bude čo najpresnejšie pomenovávať a definovať kde sa, čo sa týka stavu a 
rozvoja futbalu na Slovensku, nachádzame, čo sa nám v predchádzajúcich rokoch podarilo, kde 
máme rezervy a kam by sme sa chceli za ďalšie štyri roky dostať.  
 
To spojenie slov „strategický“ a „plán“ je kľúčové. Bez dobrého plánu a plánovania sa 
nezaobíde žiadna organizácia, ktorá chce niečo dosiahnuť a chce ďalej napredovať. Dôležité je 
aj slovo „strategický“ – pretože to je základ pre prípravu ďalších čiastkových plánov pre 
jednotlivé oblasti nášho futbalu na všetkých úrovniach – športových, spoločenských a aj 
ekonomických.  
 
Strategické plánovanie sme v rámci SFZ zaviedli od roku 2011 a postupne vznikli plány pre 
obdobia 2011-2014, 2015-2018 a 2018-2022. Ich napĺňanie ako aj priebežná kontrola býva 
pravidelnou súčasťou konferencií ako najvyššieho orgánu SFZ. S postupným získavaním 
skúseností sme jednotlivé strategické plány vylepšovali tak, aby čo najpresnejšie vedeli 
zadefinovať ciele, ktoré chceme dosiahnuť a, čo je nemenej dôležité, aj merateľné ukazovatele 
na ich kontrolu. 

Návrh Strategického plánu SFZ na roky 2023 – 2027 je rozdelený do nasledovných častí: 

Poslanie futbalu na Slovensku a Slovenského futbalového zväzu                         
Dlhodobá vízia slovenského futbalu, misia, hodnoty a stratégia                                  
Hovorme o tom, čo robíme          
Čo sme dosiahli v období 2018-2022 ?                   
Strategické piliere slovenského futbalu na obdobie 2023-27                                      
Aké máme priority na roky 2023-2027 ?                   
Primárna priorita 1 - Reprezentácia SR „A“                                                        



Primárna priorita 2 - Futbalové akadémie                   
Primárna priorita 3 - Kvalitné ľudské zdroje – vzdelávanie                   
Sekundárna priorita 1 - Rozvoj amatérskeho a ženského futbalu                  
Sekundárna priorita 2 - Udržanie futbalovej kvantity a rozvoj školského futbalu  
Sekundárna priorita 3 - FSR oblasť - spoločenská zodpovednosť   
Ďalšie futbalové oblasti, aktivity a zámery pre obdobie 2023-27     
Medzinárodné vzťahy a organizácia podujatí       
Digitalizácia a IT          
Legislatíva           
Financie a ekonomika, správa majetku 
 
Úlohou strategického plánu nie je detailne popísať všetky oblasti rozvoja futbalu a preto sme 
sa rozhodli, že jeho nevyhnutnými doplňujúcimi materiálmi, ktoré budú vznikať v krátkom 
nasledujúcom období po jeho prijatí, budú najmä : 
 

1. Koncepcia rozvoja futbalu 
2. Club development projekt 
3. Obchodno-marketingová stratégia 
4. Komunikačná stratégia 
5. FSR - spoločenská zodpovednosť 
6. Budovanie grassroots klubu 

 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje v zmysle čl. 51 ods. 2 písm. b) Stanov SFZ návrh Strategického plánu 
SFZ na roky 2023-2027. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 8: Schvaľovanie návrhu na zloženie pracovnej skupiny pre novelizáciu Stanov 
SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval, že nakoľko sa dňa 1.3.2024 uskutoční riadna Konferencia SFZ 
a v rámci programu tejto konferencie je plánovaná aj zmena stanov SFZ, požiadal členov VV 
SFZ, aby adresovali návrhy na obsadenie do pracovnej skupiny za záujmovú skupinu 
k novelizácii stanov SFZ. Za SFZ je návrh na personálne obsadenia pracovnej skupiny podľa 
čl. 65 stanov SFZ v nasledovnom zložení – Peter Sepeši (člen VV SFZ – zástupca pre 
legislatívno-právne otázky), Lukáš Pitek (administratíva SFZ), Tomáš Fodrek (administratíva 
SFZ) a Natália Močárová (administratíva SFZ). 
 
Na základe doterajšej aplikačnej praxe je predpoklad prípravy novelizácie stanov SFZ v 
nasledovných okruhoch: 



(i) Komora SFZ pre riešenie sporov (čl. 59) - úprava zloženia senátov a rozhodovacieho 
procesu 
(ii) Konflikt záujmov a nezlučiteľnosť výkonu funkcie (čl. 38) 
(iii) Právomoc VV SFZ o schválení návrh na vymenovanie a odvolanie člena SR Fondu na 
podporu športu (§ 5 ods. 2 písm. f) zákona č. 310/2019 Z. z. o fonde na podporu športu 
(iv) Ostatné poznatky z aplikačnej praxe 
 
Pozn. 
V čase písania tejto zápisnice bolo kreovaná kompletná pracovná skupina v zložení:  
Peter Sepeši (VV SFZ), Ján Svák (OK SFZ), Lukáš Pitek (Administratíva), Natália 
Močárová (Administratíva), Tomáš Fodrek (Administratíva), Jaroslav Čollák (Komora), 
Peter Mihál (DK SFZ), Marek Holbík (LPEK SFZ), Marcel Eperješi (RFZ), Žaneta 
Surmajová (BFZ), Pavol Adamčiak (Kontrolór), Ľubomír Zabojník (RFZ), Peter Haňdiak 
(ÚLK) a Róbert Jano (LOSS) 
 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh na vytvorenie pracovnej skupiny pre novelizáciu Stanov SFZ, 
ktorá sa vykreuje s kompletným zložením najneskôr do 16. decembra 2023. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 9: Prerokovanie návrhu na zmenu a doplnenie Smernice SFZ o futbalových 
agentoch 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval o príprave návrhu novely, ktorá zohľadňuje najmä nasledovné 
zmeny: 

-  článok III - kto je agent -  úprava postavenia agenta podľa predpisov FIFA 
- Článok IV - Kvalifikačné predpoklady a licencia agenta - úprava kvalifikačných 
predpokladov agenta podľa predpisov FIFA 
- Článok XII - Riešenie sporov, disciplinárna zodpovednosť a publicita údajov - vypustenie 
poskytnutia údajov od SFZ 
- článok XIII - prechodné ustanovenia 
Ďalšia prezentácia príprav novely sa uskutoční na januárovom zasadnutí VV SFZ. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 



VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave návrhu na zmenu a doplnenie Smernice 
SFZ o futbalových agentoch. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 10: Informácia zo zasadnutia komisie UEFA (Players' Status, Transfer and 
Agents and Match Agents Committee) 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval o zasadnutí komisie UEFA sa uskutočnilo dňa 1.11.2023, ktorého 
obsahom bolo oboznámenie o novelizáciách FIFA RSTP, o iniciatíve na vytvorenie tzv. NDRC 
Standard Regulations a o FIFA Football Agents Regulations. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia komisie UEFA (Players' Status, 
Transfer and Agents and Match Agents Committee). 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 11: Informácia zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu športu 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval o záveroch 45. zasadnutia Správnej rady FONDU NA PODPORU 
ŠPORTU, ktoré sa konalo dňa 9. novembra 2023 v Bratislave. Správna rada sa zaoberala týmto 
programom: 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a 
doplnkov  

2. Vystúpenie nového štátneho tajomníka pre šport Mgr. Jána Krišandu  



3. Schvaľovanie návrhu Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 
2023/001  

4. Kontrola plnenia uznesení  
5. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného 

zasadnutia  
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v 

rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 
2020/001  

7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v 
rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 
2021/004  

8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v 
rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2022/002  

a)  informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na 
projekt podpory športu,  

b)  schvaľovanie návrhu Usmernenia k vyúčtovaniu príspevku na projekt podpory 
športu v rámci výzvy č. 2022/002 „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry  

9. Športová infraštruktúra národného významu  
10. Významné súťaže organizované na území SR v rokoch 2024 a 2025  
11. Prerokovanie návrhu plánu zasadnutí SR FNPŠ na 1. polrok roka 2024  
12. Rôzne  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu 
športu. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 12: Informácia o aktuálnom vývoji a cieľoch klubového licenčného systému 
v podmienkach SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ informoval, že licenčný štandard UEFA ukladá licenčnej administratíve (ďalej 
len „LA“) každej jej členskej asociácie (ďalej len „NA“) minimálne raz ročne informovať 



kompetentný orgán NA o aktuálnom vývoji a cieľoch klubového licenčného systému UEFA 
(ďalej len „KLS“) v jej podmienkach. V zmysle tejto požiadavky bola predložená informácia o 
aktuálnom vývoji a cieľoch KLS v podmienkach SFZ.  

Interný audit KLS SFZ bol vykonaný v období od 3.7.2023 do 17.8.2023. Zasadnutie 
riadiaceho manažmentu KLS SFZ sa uskutočnilo dňa 24.8.2023 v sídle SFZ, za účasti Petra 
Palenčíka – generálneho sekretára a senior manažéra KLS, Juraja Obložinského – predsedu  
licenčnej komisie SFZ (ďalej len „LcK“) a Milana Vojteka – manažéra KLS.   
Riadiaci manažment prerokoval priebeh a závery interného auditu KLS po licenčnom cykle 
2022 / 2023, zaoberal sa  pripravenosťou LA SFZ na audit SGS / UEFA a prerokoval a schválil 
ciele KLS v podmienkach SFZ pre licenčný cyklus 2023/2024, z ktorých najdôležitejšími sú 
tieto: 
® Pripraviť „Smernicu klubového licenčného systému SFZ, vydanie 2023“.  
® Pripraviť a všetkým klubom včas zaslať dokumentáciu k licenčným konaniam v licenčnom 

cykle 2023/2024. 
® Realizovať návrhy a odporúčania klubov, členov licenčnej administratívy a licenčných 

orgánov SFZ, auditu SGS na ďalšie skvalitnenie chodu KLS v podmienkach SFZ.    
® Organizovať XVIII. licenčný workshop a licenčný workshop pre kluby 2. ligy mužov. Kluby 

dôkladne pripraviť na licenčné konanie. 
® Priebežne kontrolovať plnenie opatrení uložených klubom licenčnými orgánmi, 

monitorovať ich aj po udelení licencie a kontrolovať plnenie splátkových kalendárov, 
predložených v prvostupňovom alebo odvolacom konaní. 

® Licenčné konanie riadiť podľa schváleného časového harmonogramu a ustanovení základ-
ných predpisov KLS. 

 
Prijaté boli aj čiastkové ciele vo všetkých šiestich oblastiach licenčných kritérií (športové, 
sociálna zodpovednosť vo futbale, infraštruktúrne, personálno-administratívne, právne 
a finančné). Kontrola ich plnenia bude súčasťou interného auditu KLS SFZ po licenčnom cykle 
2023/2024. 
Závery zasadnutia riadiaceho manažmentu KLS prerokovala a schválila na svojom zasadnutí 
dňa 21.9.2023 aj LcK, pričom na rovnakom zasadnutí schválila aj ďalšie dokumenty, potrebné 
pre licenčný cyklus a licenčné konania v licenčnom cykle 2023/2024. 
 
Audit SGS/UEFA 
V septembri 2023 bol v SFZ nezávislou certifikačnou spoločnosťou SGS vykonaný limitovaný 
audit LA SFZ. Tento typ auditu UEFA umožnila len 20-tim jej členským asociáciám, a to na 
základe dobrých výsledkov predchádzajúcich auditov.    

Audítor v priebehu auditu neidentifikoval žiadne nedostatky a v záverečnom protokole o jeho 
vykonaní ocenil spoluprácu manažéra KLS SFZ Milana Vojteka, vďaka profesionálnej 
príprave ktorého audit prebehol hladko a v súlade s jeho plánom.      

Na základe odporúčania audítora SFZ obdrží certifikát SGS, oprávňujúci udeľovať licencie 
aj v licenčnom cykle 2023/2024 a v rámci platieb UEFA HatTrick bude SFZ poukázaná čiastka 
40 000 eur. 



Ďalší vývoj Klubového licenčného systému: 
V októbri 2023 bola VV SFZ prerokovaná a schválená Smernica klubového licenčného systému 
SFZ, vydanie 2023 a Smernica SFZ pre štart v UEFA Lige majstrov žien, vydanie 2022 – 
novelizácia, obe upravené a doplnené podľa znenia najnovších licenčných smerníc UEFA. 
Smernice boli v anglickej verzii zaslané UEFA na tzv. obsahové preverenie, po vykonaní 
ktorého očakávame písomný súhlas UEFA na ich použitie na udeľovanie licencií pre štart 
v klubových súťažiach UEFA mužov, žien a v Niké lige v licenčnej sezóne 2024/2025. 
Nakoľko koncom novembra 2023 bol v SFZ vykonaný tzv. UEFA compliance audit, ktorý je 
najvyššou formou kontroly licenčných administratív NA UEFA a priebehu licenčných konaní, 
po obdržaní správy o výsledkoch auditu sme pripravení realizovať prípadné uložené opatrenia 
a odporúčania compliance auditu na ďalšie skvalitnenie úrovne klubového licenčného systému 
a udeľovania licencií v podmienkach SFZ.   
Do zahájenia preverovania klubov v licenčnom cykle 2023/2024 bude vykonané ďalšie 
doprogramovanie a nastavenie elektronického licenčného modulu SFZ tak, aby zohľadňoval 
požiadavky klubov a preverujúcich odborníkov LcK po ostatnom licenčnom konaní a 
aby  v ňom mohlo byť vykonané už aj licenčné konanie pre udelenie licencie „Futbalová 
akadémia“. 

 

Po prevzatí riadenia III. ligy mužov, je zaradenie 32 účastníkov do tejto súťaže obmedzené len 
na kontrolu vybraných oblastí, najmä infraštruktúrnych a personálnych. Napriek tomu prišlo 
k citeľnému nárastu objemu povinností voči klubom III. ligy mužov a bude potrebné 
bezodkladne sa zaoberať trvalým personálnym doplnením ORS SFZ, ktoré okrem riadenia 
všetkých republikových súťaží SFZ (v spolupráci s ŠTK SFZ), samostatne vykonáva aj 
licenčné konanie s klubmi 2. ligy mužov. V tejto oblasti zatiaľ len na časovo obmedzenú 
dohodu vypomáha p. Petra Dvorožňáková.    
Už dlhšie sa nám nedarí LA SFZ doplniť aj o ďalšiu osobu – zástupcu súčasného manažéra 
klubového licenčného systému SFZ, ktorý by sa o niekoľko rokov stal aj jeho prípadným 
nástupcom. 
Vo výberových konaniach bol už 2x vybraný kandidát, spĺňajúci naše podmienky, ktorý však 
nakoniec na SFZ nenastúpil, najmä pre ponúkané platové podmienky. V hľadaní vhodného 
kandidáta preto budeme pokračovať aj v najbližšom období tak, aby sme potrebnú osobu našli 
už v priebehu budúceho roka. 
Súvisiace mzdové a iné náklady už boli zahrnuté (a nečerpané) v rozpočte SFZ na rok 2023 
a navrhneme ich aj do rozpočtu SFZ na rok 2024. Tieto náklady môžu byť plne vykryté 
z finančných prostriedkov, ktoré na chod klubového licenčného systému v rámci HatTrick 
platieb UEFA (v súčasnosti 130 000 eur na chod KLS + 3x 40 000 eur za úspešný audit 
SGS/UEFA, monitorovanie a benchmarking klubov a zavedenie licenčného konania min. do 
najvyššej republikovej súťaže mužov). SFZ tak nevzniknú žiadne zvýšené náklady.  
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom vývoji a cieľoch klubového licenčného 
systému v podmienkach SFZ. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 



Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 13: Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie 
mesiaca november 2023  

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ informoval o odohraných zápasoch našich reprezentačných družstiev za 
predchádzajúci mesiac. 

 

 



 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev 
SR za obdobie mesiaca november 2023. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 14: Schvaľovanie návrhov na udelenie odznakov SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Predstavil návrhy na udelenie odznakov SFZ pre 
futbalových funkcionárov, ktorí sa v tomto období dožívajú svojich životných jubileí. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ p. Pavlovi 
Pristašovi a p. Michalovi Boršányimu. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ p. Milanovi 
Vojtekovi, p. Danielovi Chmurnému, p. Ladislavovi Gáborovi, p. Jurajovi 
Lieskovskému, p. Mariánovi Lovíšekovi, p. Vladimírovi Smolákovi a p. 
Ivanovi Konečnému. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 15: Diskusia 

Žiadosť klubu FC Nitra 



Ján Kováčik: 

Informoval, že SFZ bola doručená žiadosť klubu FC Nitra súvisiaca s rozhodnutím Krajského 
súdu v Bratislave zo dňa 7. novembra 2023 ohľadom zrušenia konkurzu FC Nitra, a.s. Na 
základe tohto rozhodnutia požiadal predseda predstavenstva FC Nitra, a.s. o prerokovanie 
návrhu kompenzácie pre FC Nitra. 

V tejto súvislosti informoval členov VV SFZ, že o ďalšom postupe budú informovaní na 
januárovom zasadnutí.  

 

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 6. decembra 2023 v Bratislave: 

 
Uznesenie č. 151/23 VV SFZ:  

VV SFZ schvaľuje návrh programu. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 152/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na 
rekonštrukciu a výstavbu futbalovej infraštruktúry. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 
Uznesenie č. 153/23 VV SFZ: 

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy 
ME U21 v roku 2025 cez SFZ Event, s.r.o. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh na poskytnutie príspevku na organizáciou ME U21 v roku 
2025 vo výške 500 tisíc EUR. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 154/23 VV SFZ: 

1) VV SFZ zvoláva Konferenciu SFZ na 1. marca 2024 do Popradu. 
2) VV SFZ ukladá GS SFZ, prezidentovi ÚLK a predsedom RFZ nahlásiť v termíne do 31. 

januára mená členov návrhovej a mandátovej komisie. 

                                                                                                                      T: v texte 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 



Uznesenie č. 155/23 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje v zmysle čl. 51 ods. 2 písm. b) Stanov SFZ návrh Strategického plánu SFZ 
na roky 2023-2027. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 156/23 VV SFZ:  

VV SFZ schvaľuje návrh na vytvorenie pracovnej skupiny pre novelizáciu Stanov SFZ, ktorá 
sa vykreuje s kompletným zložením najneskôr do 16. decembra 2023. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 157/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave návrhu na zmenu a doplnenie Smernice SFZ 
o futbalových agentoch. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 158/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia komisie UEFA (Players' Status, Transfer 
and Agents and Match Agents Committee). 

                                                                                                                      T: ihneď 
                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 159/23 VV SFZ:  

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu športu. 

 
                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 160/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom vývoji a cieľoch klubového licenčného 
systému v podmienkach SFZ. 

                                                                                                                      T: ihneď 
                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 161/23 VV SFZ: 




